
Stakeholdersbijeenkomst 3 december 2024 

 

Aanwezig 

 

Rene Veldhuizen Frans Stravers 

Adri Geerts Godfried van Gestel 

Robin Boon Hilde Hess 

Els Luijerink Veronique vd Zee 

Edith Arenden Giel Kantelberg 

Hein van Lieshout Hilko Ellerbroek 

 Suzanne Willems 

 

 

Frans Stravers heet iedereen welkom en hij geeft aan het fijn te vinden dat de aanwezigen mee 

willen denken over de ontwikkeling van het centrum. Hij constateert dat de opkomst aan de 

lage kant is. Hopelijk komt daar in 2025 verandering in. 

 

Werkgroep verbinden iconen 

• Puzzeltocht (afgerond) 

• Klosjes en plantenbakken (afgerond) 

• Bewegwijzering richting centrum (afgerond) 

• Muurschilderingen:  

voordat er een ontwerp gemaakt kan worden, moet de financiering geregeld zijn. De 

werkgroep wil de muurschildering plaatsen bij de entree van De Weeffabriek op de blinde 

muur aan de kant van de Kleine Dommel. Het Anna ziekenhuis ziet af van een 

muurschildering omdat zij dat niet vinden passen bij de werkzaamheden die zij verrichten. 

Zij hadden gehoopt dat er gekozen zou worden voor een groot scherm waar verschillende 

zaken op getoond konden worden.  

• Onderzoek toepassing Geldropse mop (klein gebakje)  

• Onderzoek gebruik textieldoeken van de kunstenaar Katja van den Eijnden 

 

Vooruitblik naar 2025 

• Samenstelling klankbordgroep (huidige stakeholdersgroep): kijken of er meer mensen met 

verschillende belangen bij betrokken kunnen worden 

• De huidige werkgroep blijft bestaan, maar wordt mogelijk uitgebreid  

• Het is de bedoeling dat projecten bedacht door de werkgroep worden opgepakt door een 

kleine groep mensen die affiniteit heeft met het onderwerp. De werkgroep hoeft dus niet 

alles zelf op te pakken, maar houdt wel de regie op de voortgang.  

• Afgesproken wordt om tijdens de eerstvolgende werkgroep het proces te bespreken en te 

kijken of er nog partijen gemist worden.  

• Er wordt kort gesproken over mogelijke nieuwe acties voor de werkgroep. We moeten 

nadenken over het beeld en de positionering van Geldrop centrum; wat zijn we, waar staan 

we voor en waar willen we naar toe. 

 

Frequentie klankbordgroep en werkgroep 

• Er moet meer regelmaat komen in de frequentie van de bijeenkomsten 

• 2x per jaar klankbordgroep (22 mei en 27 november) 

• 4x per jaar werkgroep (5 februari, 2 april, 2 juli, 1 oktober) 

• Deze data zullen naar de leden gemaild worden als ze definitief zijn 



 

Naar aanleiding van dit agendapunt wordt kort gesproken over hoe we er voor kunnen zorgen 

dat er meer genodigden naar de bijeenkomst komen. Het vooraf plannen van de 

bijeenkomsten kan daar aan bijdragen. Er moet dan nog wel ruim van tevoren een herinnering 

worden gestuurd. Geadviseerd wordt om een duidelijke uitnodiging te maken, waarin vermeld 

wordt wat er wordt besproken en wat het doel van de bijeenkomst is. 

 

CentrumImpuls Geldrop 

Hilko Ellerbroek en Suzanne Willems geven aan de hand van een presentatie een toelichting 

op de stand van zaken van de Centrumimpuls. De presentatie is te raadplegen op de website 

https://centrumimpuls.geldrop-mierlo.nl/. Het is de bedoeling dat de klankbordgroep 

regelmatig wordt bijgepraat over de stand van zaken van de Centrumimpuls.   

 

Onderwerp wat er op dit moment uitspringt is het parkeren in het centrum. Door de toe te 

voegen woningen is het een uitdaging om voldoende parkeergelegenheid te behouden voor 

alle gebruikers van het centrum. De gemeente is nu bezig met een onderzoek om het 

parkeerterrein aan De Meent uit te kunnen breiden. De extra parkeerplaatsen die hier ontstaan, 

zijn ook bedoeld voor een aantal nieuwe bewoners van het Bezorgershof. Op het 

Bezorgershof kunnen we minder parkeerplaatsen maken dan nodig. Dat komt o.a. omdat de 

raad heeft besloten dat er geen parkeerkelder op het Bezorgershof mag komen. 

 

Verenigen vastgoedeigenaren 

De gemeente is samen met het bedrijf Wij Ondernemen aan het onderzoeken of de 

vastgoedeigenaren in het centrum van Geldrop zich willen vereniging. Er zijn al een aantal 

bijeenkomsten geweest en de eigenaren zijn erg enthousiast. Op 14 januari 2025 vindt er een 

oprichtingsbijeenkomst plaats.  

 

Godfried van Gestel sluit de bijeenkomst en geeft aan dat hij merkt dat er positieve tendensen 

ontstaan. Hij bedankt de aanwezigen voor zijn/haar inbreng en geeft aan dat hij hoopt dat 

iedereen naar deze bijeenkomsten blijft komen. 


